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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

15/19.12.2022 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 19.12.2022 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna noiembrie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate,. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al UAT Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 481/13.12.2022 

      Președinte de ședință este aleasă, conform Regulamentului Consiliului Local, dna Carmen Trandafir 

care ia loc la presidiu.  

 Se supune la vot ordinea de zi cu modificările solicitate, fiind aprobată cu unanimitate de voturi 

pentru (13)  

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare 

2. PHCL nr. 67/13.12.2022 privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli 

al comunei Bughea de Jos, pe anul 2022, trimestrul IV.         

                    Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare; 

Nemaifiind discuții se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi (13).  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 67/13.12.2022 privind aprobarea rectificării 

bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei Bughea de Jos, pe anul 2022, trimestrul IV –  

Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Înainte de a începe dezbaterile pe marginea acestui proiect dna Maria Toader anunță că nu va participa 

la votul și dezbaterile pe marginea acestui proiect aflându-se într-o posibilă stare de conflict de interese. 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia, detaliind sumele primite, care 

stau la baza PHCL. 

Dl primar explică faptul că 40 000 lei se vor duce către plata salariilor asistenților personali și a 

indemnizațiilor persoanelor cu handicap. Deasemenea dl primar subliniază faptul că se vor plăti avizele 

necesare pentru implementarea proiectelor. 

Dl consilier  Bogdan Coman întreabă la ce sumă se ridică aceste avize 

Dl primar răspunde că încă nu știe exact. 

Dl consilier  Bogdan Coman întreabă unde s-a ajuns cu asfaltarea și ce sumă mai este de dat. 

Dl primar răspunde că s-a mai cerut încă 40 000 lei subliniindu-se faptul că s-a turnat mai mult asfalt. 

Dl primar subliniază faptul că nu va da această sumă până nu se vor face verificările în teren. 

Dl consilier  Ion Vlădescu întreabă câți metri de asfalt sunt 

Dl  primar răspunde că este vorba despre 981 metri asfalt 

Dl consilier Sandu Georgian intervine întrebând care este termenul final pentru terminarea lucrărilor 

Dl primar răspunde că sunt 12 luni, deci anul viitor în luna iunie. 

Dl consilier  Ion Vlădescu subliniază faptul că s-a plătit suma de 640 000 lei si mai sunt de plătit încă 

700 000 lei 

Dl consilier Mihai Enache intervine întrebând de ce nu funcționează iluminatul ca în alte comune. 

La această întrebare nu se primește răspuns. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 11 voturi pentru și 1 (unu) 

împotrivă (Mihai Enache) este adoptată HCL nr.68/19.12.2022. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 
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La acest punct dl primar detaliază care sunt orele și intervalul orar în care va funcționa iluminatul 

public 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă se vor plăti ajutoarele de încălzire înainte de sărbători. 

Dl primar răspunde că se va plăti cu siguranță. 

Deasemenea dl primar subliniază că banii nu au fost ridicați din casierie și casierul a fost nevoit să-i 

returneze în Trezorerie. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă se mai primesc dosare pentru ajutoare. 

Dl primar răspunde că se acceptă dosare noi dar vor intra în plată cu data 1 a lunii următoare. 

Se ridică problema jucătorului de la echipa de fotbal pentru care s-a cerut ajutor de urgență. 

Dl primar răspunde că i-a transmis să vină să facă cerere. 

Se mai solicită ajutor de urgență pentru Floricel Răuță. 

Se solicită ca cei de ajutor social și cei care prestează muncă în folosul comunității să intervină pe 

stradă. 

Dl primar explică faptul că se va interveni cu buldoexcavatorul în Mlăci – Poenandre – si restu, iar 

pe drumul drept se va interveni cu autoutilitara. 

Dl consilier  Ion Vlădescu întreabă care este situația cu pachetele care s-au oferit și cui s-au dat. 

Dl primar răspunde că aceste pachete s-au oferit celor care sunt beneficiari de ajutor social și 

persoanelor cu handicap. Deasemenea dl primar adaugă faptul că au mai rămas pachete și s-au mai 

identificat câteva persoane cărora li s-au acordat. Au rămas un nr. De 83 de pachete pe care le-a raportat la 

Pitești. 

La finalul discuțiilor dl primar le urează celor prezenți “La mulți ani!” și “Sărbători fericite! 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1735 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                         Secretar general 

        consilier local,              

       Carmen Cristiana Trandafir                                                    Bianca State-Golumbeanu 


